

# FÆLLESRÅDET FOR SAKSKØBING OG OMEGN

## REFERAT AF BESTYRELSESMØDET DEN 13 JUNI 2017

Deltagere: Conny, Ole, Henning, Bjarne N, Kjeld W. og Bjarne G.

Afbud: Erik og Carsten.

Punkt 1. blev godkendt.

Punkt 2. blev godkendt.

Punkt 3. Datoer for filmprojektet er planlagt, og sponsor jagten er i fuld gang, skal være på plads senest 1 juli. Mangler stadig Handelstandsforeningen.

Punkt 4. Møde med politiet. Der er er annonceret i Saksøbing Avis, samt stor omtale i folkebladet. Der kommer 4 politifolk, samt TV-ØST. Vi tager også Nabo Hjælp op. Bjarne G. taler med Superbrugsen om sponsorering af vand og chips, samt deler invitationer ud til forretningerne. Vi mødes kl. 18,00.

Punkt 5. Orebyvej. Der kommer ny asfalt næste år NCC har lappet hullerne. Uenighed om opstregning tages op mødet den 15 juni på Rådhuset.

Punkt 6. Sluseprojektet. Arbejdsgruppen, Henning, Ole og Kjeld, mødes med kommunen den 15 juni. Projektet bliver lidt dyrere end beregnet, men det vil blive gennemført.

Punkt 7. Andrè har sendt nyhedsbrev ud, som dog ikke alle har modtaget, Conny sender til dem der ikke har modtaget. Referaterne fra fællesrådenes møder med kommunen, er hemmelige. Fortovet på Vestergade fra Kirkegade til Brogade vil blive asfalteret.

Punkt 8. Ole fremlagde en liste over samtlige møder med Gitte Krogh, hvoraf det fremgik at, stor set intet af det lovede, var ført ud i livet. Det galdt også for nogle af de ting der var lovet, da vi havde møde med de tre medarbejdere fra forvaltningen. Vi skal i kontakt med forvaltningen desangående.

Punkt 9. Turisforeningen. Sæsonen startarter mandag den 19 juni, hvor vi mødes ved Infohuset kl. 11:30 til et lille glas. Det bliver med kortere åbningstider men til gengæld bliver sæsonen længer.

Saksøbing 15-06-2017

Bjarne G.